
Zápis z jednání finančního výboru 
 

Číslo jednání:   04/2024 

Datum konání:  10.9.2024 

Přítomni:   Ing. Ondřej Žídek, Jiří Šebek, prof. Ing. Pavel Jan, Ph.D., Martin Nagy                                            

                                   Mgr. Josef Beránek, Jaromír Hukal 

Omluveni:   David Toula  

 

Návrh programu  

1. Zahájení 
2. Schválení programu a určení ověřovatele  
3. Kontrola dosavadních RO 
4. Plnění rozpočtu MČ Praha 20 za 1.pololetí 2024 
5. Kontroly 2023 + plán 2024 
6. Různé a diskuse 
7. Závěr 

 
 
 
K bodu č. 1) 
Schůzi finančního výboru zahájil předseda Ing. Ondřej Žídek v 17:20 hod., kdy přivítal 

všechny zúčastněné a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný.  

 
K bodu č. 2) 
Program byl schválen všemi členy a ověřovatelem byl stanoven pan Jaromír Hukal. 
 
 
K bodu č. 3) 
Členům finančního výboru byly zodpovězeny všechny otázky týkající se RO a FV vzal 
schválená RO na vědomí.  
 
 
K bodu č. 4) 
Předložené plnění rozpočtu za 1.pololetí roku 2024 vzal bez připomínek FV na vědomí.  
 
 
K bodu č. 5) 
Členové finančního výboru diskutovali plán kontrol a dohodli se, že nejprve dokončí 
rozpracované kontroly a teprve následně zpracují další plán kontrol. 
 
K bodu č. 6) 
Členové FV diskutovali o pokračující výstavbě nové sportovní haly, analýze nákladů a 
výnosů, o DPH v souvislosti s pronájmy, o možnostech jejího využití – pronájmu školám, 
spolkům i komerčním subjektům a dalších tématech souvisejících s provozem haly.  
 
V této souvislosti se členové FV dohodli, že pro stanovení cen pronájmu ještě před 
otevřením nové sportovní haly, doporučují ZMČ potřebu zpracování analýzy uplatňování 
DPH daňovým poradcem. 
 



Dále členové finančního výboru od vedení žádají informace o dopadu organizačních změn 
do rozpočtu MČ.  
 
 
K bodu č. 7) 
Na závěr předseda výboru pan Žídek poděkoval všem za účast a schůzi v 18:10 hod ukončil.  
 

 

Zapsala: Ivana Vlasáková 

 

Ověřil: Jaromír Hukal – člen FV 

 

 

 

Ing. Ondřej Žídek 

    předseda FV 

 


